



REFERAT FRA MØTE I REGELVERKSFORUM 30.11.2023

Til: Medlemmer i Regelverksforum
Møtedato: 30.11.2023
Møtested: Oslo

Til stede:

Øystein Joranger (Offshore Norge), Håkon Aasen Bjerkeli (IE), Dag Yngve Johnsen (LO), Tore Sagvolden (Tekna), Mohammad Afzal (Fellesforbundet), Marit Bergeland og Kari Louise Roland (Statsforvalteren i Rogaland), Vibeke Brudevold (DSA), Irene Dahle (SAFE), Tamar Thorud (Lederne), Kai Christoffersen (EI og IT-forbundet), Lene Roska Aalén (OED), Jorunn Birkeland (NITO), Bjørn Christensen og Anette Fischer (Mdir), Nina Helene von Hirsch (Fornybar Norge),

Fra Ptil: Sigve Knudsen, Hilda Kjeldstad, Ingvil Tveit Håland

Forfall: Erlend Vasshus (NR), Nina Hanssen Åse og Leiv Andreas Austreid (Sdir), Odd Rune Malterud (DNMF), Hilde Selle (Norsk Industri)

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda ble godkjent. Det ble i forbindelse med dette møtet gjennomført en temadag om sikring. Det skrives ikke referat fra temadagen, men presentasjonene vedlegges dette referatet.

2. Godkjenning av referat fra møtet 6. juni

Det har ikke kommet noen kommentarer til referatutkastet som ble sendt til partene. Referatet ble godkjent og vil bli publisert med eventuelle vedlegg på Ptils hjemmeside.

3. Status høring forskrift om sikkerhet og arbeidsmiljø ved fornybar energiproduksjon til havs

Ptil informerte om status for høring av forskrift om sikkerhet og arbeidsmiljø ved fornybar energiproduksjon til havs.

Ptil avventer fremdeles publisering av høringen. Forskriften er bearbeidet noe siden den som ble presentert før sommeren. Grenseflatene mot NVE er grundig vurdert. Det har vært diskusjoner om hvordan arbeidsmiljøloven skal gjøres gjeldende, hvordan energianlegg som faller inn under petroleumsløven skal omfattes, samt om virkeområdet til forskriften opp mot havenergiløven og havenergiforskriften.

Intensjonen er at regelverksforslaget kommer på høring så snart som mulig. Ptil venter på klarsignal fra departementet.

Offshore Norge spilte inn at høringsprosessen bør utsettes til NVE kommer med sine planlagte rapporter i november og februar. De ønsker at rapportene foreligger før de skal ta stilling til regelverksforslaget.

Oppdatering etter møtet: Utkastet til forskrift om sikkerhet og arbeidsmiljø ved fornybar energiproduksjon til havs ble sendt på høring 1. desember, med høringsfrist 1. mars 2024.

4. Presentasjon av regelverksendringer på Mdirs område

Miljødirektoratet presenterte foreslåtte regelverksendringer som er eller har vært på høring, og som planlegges iverksatt ved årsskiftet. Kopi av presentasjonen vedlegges referatet.

5. RVK

Agendapunktet ble på forespørsel fra NI flyttet til fagdagen 29. november. Denne dagen hadde også Hilde Selle (NI) anledning til å delta, og det store flertallet av øvrige medlemmer i Regelverksforum var til stede.

IE mener at RVK-styret i praksis ble nedlagt for to år siden. Etter at IE leverte sitt skriftlige standpunkt i saken til Ptil i januar, har de ikke hørt noe mer om saken. Nå ser de behovet for å få en endelig avklaring.

NI kommenterte at styringsgruppen har forsøkt å finne en løsning etter at BI sa opp avtalen. For NI er det viktig at det er en trepartsarena og at leverandøren av undervisningen er uavhengig og ikke har partstilknytning. NI mener at vi nå må ta utgangspunkt i de alternativene som er skissert av styringsgruppen, og behandlet i posisjonsnotatene som er oversendt til Petroleumstilsynet, og som har vært forankret hos de respektive organisasjonene. Ønsker at Ptil skal skriftliggjøre sitt ståsted i saken.

NITO kommenterte at de ønsker at saken tas opp i Sikkerhetsforum. De ønsker en diskusjon av viktigheten av kompetanse og kvalitet på kompetanse, samt viktigheten av et trepartssamarbeid rundt dette. NITO mener at ON må delta i denne diskusjonen.

ON kommenterte at RVK ble initiert fordi det ikke var opplæringstilbud i markedet. Dersom vi skal fortsette dette arbeidet, må vi kartlegge det nåværende behovet for kompetanse. En slik debatt bør tas i RVF.

Regelverksforum har ikke mandat når det gjelder regelverksopplæringen og kan ikke beslutte noe om veien videre på dette området. Det anbefales imidlertid fra Regelverksforum at RVK-S tar et nytt møte der en diskuterer muligheter gitt situasjonen og de forskjellige partenes ståsted og avgjør hva som skal til for å komme til en endelig konklusjon om eventuelt videre samarbeid.

6. Høringer

De ulike myndighetene gikk gjennom aktuelle høringer.

7. Årlige endringer

Ptil ba om at forslag til årlige endringer meldes inn til oss innen midten av februar. Ptil vil sende ut en egen e-post med forespørsel og frist, som partene kan videresende til sine medlemmer.

Partene ga innspill til mulige tema som eksempelvis arbeidstid, rammebetingelser og IKT sikkerhet, men vil komme tilbake med skriftlige innspill.

8. Regelverksforums historie

Ptil v/ Sigve Knudsen informerte om Regelverksforums historie. Kopi av presentasjonen vedlegges referatet.

9. Evaluering av Regelverksforum

Partene gjennomførte en årlig evaluering av Regelverksforum.

10. Plan for neste års møter

Neste års møter planlegges:

13. mars

4. juni

4. september

27.-28. november

11. Eventuelt

11.1 Medlemssituasjonen i RVF

Ptil tok opp under «eventuelt» medlemssituasjonen i RVF. Partene ble blant annet bedt om å komme med kommentarer til NIs forespørsel om å få en ekstra representant i RVF.

Det var enkelte kommentarer, ingen store innsigelser mot dette og Ptil kommer tilbake med en beslutning. IEs representant måtte forlate møtet før denne diskusjonen, men tilkjennega i forkant til møteleder en skepsis til å øke antallet medlemmer i forumet.

20. desember 2023, referent: Ingvil Tveit Håland